
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

ZA MIESIĄC CZERWIEC 2022 R. 

 

Komisja spotkała się w dniu 2 i 23 czerwca 2022 r. 

  

W dniu 2 czerwca 2022r. w posiedzeniu udział wzięli radni, będący członkami komisji oraz 

Zastępca Burmistrza – Patryk Hałaczkiewicz, Skarbnik Gminy Małgorzata Golian, Wydział 

Funduszy i Dotacji – Edyta Kmiecik, Ewa Figas, Wydział PRiI – Agnieszka Litwin, Dyrektor 

ZOJO Agnieszka Górska, Dyrektor GOKiS Paweł Wybierała. 

  

Porządek posiedzenia: 

1.     Analiza i ocena wykonania budżetu za rok 2021 w zakresie działalności komisji. 

2.     Analiza raportu o stanie gminy w zakresie działalności komisji. 

  

   Ogólną informację z wykonania budżetu za rok 2021 przedstawiła Skarbnik Gminy 

Małgorzata Golian. Pani Skarbnik omówiła dochody i wydatki ogółem, jak również 

przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do przedłożonego wykonania budżetu 

gminy. 

Następnie omówiono szczegółowo działy 801 i 921. Dział 926 – kultura fizyczna był omawiany 

na posiedzeniu w miesiącu maj. 

 

Analiza budżetu koncentrowała się na: 

– dział 801 oświata i wychowanie - 

– rozdz. 80101 szkoły podstawowe – dodatkowe wynagrodzenie roczne, zakup 

materiałów i wyposażenia, wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń, zakup energii, 

zakup usług pozostałych, 

– rozdz. 80103 oddziały przedszkolne w szkołach – dotacja celowa przekazana gminie na 

zadania bieżące, zakup energii, 

– rozdz. 80104 przedszkola – dotacja podmiotowa z budżetu dla jednostek 

niepublicznych, 

– rozdz. 80106 inne formy wychowania przedszkolnego, 

– rozdz. 80113 dowożenie uczniów, 

– rozdz. 80146 dokształcanie kadry pedagogicznej, zakup usług pozostałych, 

– rozdz. 80148 stołówki szkolne, zakup usług pozostałych, 

– rozdz. 80150, 80153, 80195, 

– dział 854 edukacyjna opieka wychowawcza - 

– rozdz. 85401 świetlice szkolne 

– dział 921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - 

– rozdz. 92109 GOKiS, świetlice i kluby ( Radni pytali o sposób odbioru prac dotowanych 

przez gminę), 

– rozdz.92195 – zakup środków żywności, zakup usług pozostałych, 

– dział 926 kultura fizyczna - 

– rozdz. 92605 inne formy pomocy dla uczniów. 

 

  Ponadto przeanalizowano wydatki majątkowe oraz realizacje finansowania inwestycji w 

zakresie kompetencji komisji. 

    Komisja zawnioskowała o szczegółową informację dotyczącą przychodów GOKiS (rozbicie 

na poszczególne obiekty) w związku z tym opinia zostaje wydana na następnym posiedzeniu 

komisji. 



    W dniu 23 czerwca 2022r. w posiedzeniu udział wzięli radni, będący członkami komisji oraz 

Zastępca Burmistrza – Patryk Hałaczkiewicz, Wydział Funduszy i Dotacji – Monika 

Romańska, Zastępca Dyrektora GOKiS Paweł Pilski, przedstawiciele Rady Sportu – Arkadiusz 

Kalinowicz, Daniel Rakoczy, Piotr Chmurzyński. 

  

Porządek posiedzenia: 

1.     Spotkanie z przedstawicielami Rady Sportu. 

2.     Dotacje dla klubów i stowarzyszeń sportowych działających na terenie gminy Kąty 

Wrocławskie – propozycja zmiany regulaminu. 

3.     Informacja w zakresie gminnych imprez sportowych oraz kulturalnych. 

4.     Sprawy różne, wolne wnioski. 

  

Ad.1 

Przedstawiciel Rady Sportu – Pan Arkadiusz Kalinowicz przedstawił krótką informację o nowo 

powstałej Radzie Sportu, plany na najbliższe miesiące. Poinformował, że aktualnie odbywają 

się wyjazdy w teren w celu przeglądu obiektów sportowych. Po zakończeniu objazdu zostanie 

sporządzona analiza dzięki której będzie można skategoryzować obiekty i podjąć decyzje co 

do dalszego działania. 

Ad. 2 

Kolejnym tematem posiedzenia była propozycja zmiany regulaminu przyznawania dotacji dla 

klubów i stowarzyszeń sportowych. Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że obecny regulamin nie ma 

prawnego umocowania, ogranicza w pewnym momencie dofinansowanie. 

Monika Romańska przedstawiła wady i zalety przejścia na ustawę o pożytku publicznym. 

Temat będzie przedstawiony podczas spotkania Rady Sportu. 

Ad. 3 

Informację w zakresie gminnych imprez sportowych i kulturalnych przedstawił Pan Paweł 

Pilski. 

Poinformował, że w Kątach Wrocławskich na mocy podpisanego porozumienia utworzono 

Wojewódzki Ośrodek Szkolenia w Piłce Ręcznej Plażowej. Porozumienie obejmuje współpracę 

w zakresie organizacji Mistrzostw Dolnego Śląska w Piłce Ręcznej Plażowej oraz pomoc w 

zakresie organizacji konsultacji Kadr Wojewódzkich dla dziewczyn i chłopców. 

  

Ad. 4 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Kąty Wrocławskie na rok szkolny 2022/2023 - opinia pozytywna. 

  

Komisja po zapoznaniu się z wykonaniem budżetu, raportem o stanie gminy i sprawozdaniem 

finansowym za rok 2021 wydała opinię pozytywną. 

  

  

Kolejne posiedzenie zaplanowane jest na 18 sierpnia na godzinę 9:00 w siedzibie ZOJO. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

                                                                                      Katarzyna Sebzda-Sztul 
 


